
 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Rakamaz Város Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 2017. 

szeptember 19. napján 800 órától a Rakamazi Közös Önkormányzati 
Hivatal tanácstermében megtartott üléséről. 

 
Jelen vannak:  Fotta Csaba elnök, 

Krausz Csaba bizottsági tag, 
 

   Bodnár László polgármester, 
   Dr. Kóder László jegyző,  
 Kiss Tímea Pénzügyi Irodavezető, jegyzőkönyvvezető. 
 

Távolmaradt:  
 

Távolmaradását bejelentette: 
 

Szin Zoltán bizottsági tag 
 
 
 

Fotta Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke köszönti a bizottság tagjait és a 
jelenlévőket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a három bizottsági 
tagból két fő bizottsági tag jelen van. Ezt követően az ülést megnyitja. 
 
Fotta Csaba elnök javaslatot tesz arra, hogy a meghívóban szereplő napirendi 
pontokból a 3.), 4.) és 5.) napirendi pontok kerüljenek törlésre. A módosításnak 
megfelelően a 6.) napirendi pont 3.) napirendi pontra, a 7.) napirendi pont 4.) 
napirendi pontra, a 8.) napirendi pont 5.) napirendi pontra, a 9.) napirendi pont 
6.) napirendi pontra, a 10.) napirendi pont 7.) napirendi pontra, a 11.) napirendi 
pont 8.) napirendi pontra módosul. 
  
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi napirendi pontok 
tárgyalását fogadta el: 
 
1.) Az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről és a gazdálkodás rendjéről szóló 

6/2017. (II.15.) önkormányzati rendelet módosítása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
2.) Víziközmű-szolgáltatási gördülő fejlesztési terv, felújítási-pótlási és beruhá-

zási fejlesztési terv részeinek elfogadása, meghatalmazás jóváhagyása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 
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3.) Mini bölcsődei férőhelyek kialakításának támogatására pályázat benyújtása. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
4.) Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj-

rendszer 2018. évi fordulójához. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
5.) A Nagyteknősbéka házba honalapítás kori rekonstrukciós tárgyak megvásár-

lása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
6.) Rakamaz, Ady Endre út 63. szám alatti általános iskola épület lapostető 

szigetelési munkálatainak elvégzésére beérkezett árajánlat megtárgyalása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
7.) Egészségügyi Központ fűtésrendszere javításának, fűtésvezérlő berendezés 

beépítésének tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
8.) Önkormányzati ingatlan haszonbérletének részbeni megszüntetése és a 

haszonbérleti szerződés módosítása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
 
1. napirendi pont: Az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről és a gazdál-

kodás rendjéről szóló 6/2017. (II.15.) önkormányzati 
rendelet módosítása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A rendelet-tervezetben átvezetésre kerülnek a kapott állami támogatások, 
valamint a Képviselő-testület által hozott döntések. Megemelésre kerül továbbá 
a civil szervezetek támogatására rendelkezésre álló keret is tekintettel arra, hogy 
a Rakamazi Spartacus Sportegyesület támogatás iránti kérelemmel fordult a 
Képviselő-testület felé. A Magyar Labdarúgó Szövetség a Sportegyesület 
részére kisbusz beszerzéséhez nyújtott anyagi támogatást, melyhez önerő 
biztosítása szükséges. Tekintettel arra, hogy a Sportegyesületnek az önerő nem 
áll rendelkezésére, ezért a Képviselő-testülettől kérte a forrás biztosítását. 
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H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
rendelet-tervezetet. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

103/2017. (IX.19.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről és a gazdálkodás rendjéről szóló 

6/2017. (II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
Az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről és a gazdálkodás rendjéről szóló 
6/2017. (II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést 
megtárgyalta, a rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
 
2. napirendi pont: Víziközmű-szolgáltatási gördülő fejlesztési terv, felújítási-

pótlási és beruházási fejlesztési terv részeinek elfogadása, 
meghatalmazás jóváhagyása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A víziközmű-szolgáltatásról szóló törvény szerint a víziközmű-szolgáltatási 
ágazatonként 15 éves időszakra gördülő fejlesztési tervet kell készíteni, amelyet 
szeptember 30. napjáig kell benyújtani a Magyar Energetikai és Közmű-
szabályozási Hivatalhoz. A Gördülő Fejlesztési Terv elkészítése és benyújtása a 
MEKH felé az önkormányzat feladata, azonban a NYÍRSÉGVÍZ Zrt-nek is az 
az érdeke, hogy a felújítási, pótlási munkák összhangban legyenek az ő 
elképzelésükkel.  
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A NYÍRSÉGVÍZ Zrt., mint víziközmű üzemeltető elkészítette a 2018-2032. 
évekre vonatkozó gördülő fejlesztési tervet és vállalta, hogy azt benyújtja a 
Hivatalhoz. A gördülő fejlesztési terv felújítási-pótlási tervből és beruházási 
fejlesztési tervből áll. Javaslatunk alapján a 2019-2032. évekre tervezett 
beruházásokat a bérleti díjból származó forráson felül pályázati forrás 
felhasználásával kell tervezni.  
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezetek elfogadását. 
 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

104/2017. (IX.19.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
a víziközmű-szolgáltatási gördülő fejlesztési terv, felújítási-pótlási és 

beruházási fejlesztési terv részeinek elfogadása, meghatalmazás 
jóváhagyása  

 

A Pénzügyi Bizottság 
 

A víziközmű-szolgáltatási gördülő fejlesztési terv, felújítási-pótlási és 
beruházási fejlesztési terv részeinek elfogadásáról, meghatalmazás 
jóváhagyásáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezeteket a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
3. napirendi pont: Mini bölcsődei férőhelyek kialakításának támogatására 

pályázat benyújtása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A mini bölcsődei férőhelyek kialakításának támogatására vonatkozó pályázatot 
elkészítettük. A kialakítás költsége 10 millió forint, amelyhez 
önkormányzatunknak 500 ezer forint önerőt kell biztosítani. A bölcsőde 
kialakítása építési beruházással nem jár tekintettel arra, hogy a kialakítás az 
óvoda Dózsa György úti üresen álló helyiségében történne meg. Ágazati 
jogszabály írja elő azokat a feltételeket, amelyek szükségesek egy bölcsőde 
kialakításához. A mini bölcsődét teljesen el kell különíteni az óvodától, ezért 
szükséges például külön vizesblokk, babakocsi-tároló, pelenkázó kialakítása is. 
A kialakítást tervrajzon kell kimutatni, illetve részletes költségvetést is kell 
készíteni. A mini csoportban gondozott gyermekek létszáma 7 fő lehet, mely 8 
főre bővíthető, amennyiben valamennyi gyermek a 2. életévet betöltötte. A 
jelenlegi finanszírozási adatok alapján nem várható, hogy gazdaságos lesz a 
mini bölcsőde működtetése, azonban ha arra igény van, az önkormányzat köteles 
gondoskodni a gyermekek bölcsődei ellátásáról. Az érdeklődő szülőknek 
elmondtam, hogy elsősorban azok a gyerek kerülnek elhelyezésre a 
bölcsődében, akiknek a szülei munkaviszonyban állnak. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

105/2017. (IX.19.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
mini bölcsődei férőhelyek kialakításának támogatására pályázat  

benyújtása 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A mini bölcsődei férőhelyek kialakításának támogatására pályázat benyújtásáról 
szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
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4. napirendi pont: Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormány-
zati Ösztöndíjrendszer 2018. évi fordulójához. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való 
csatlakozásról minden évben dönt a Képviselő-testület. Javaslom, hogy ebben az 
évben is kerüljön benyújtásra a pályázat.  
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
 

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

106/2017. (IX.19.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszer 2018. évi fordulójához 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2018. évi 
fordulójához történő csatlakozásról szóló előterjesztést megtárgyalta, a 
határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
5. napirendi pont: A Nagyteknősbéka házba honalapítás kori rekonstrukciós 

tárgyak megvásárlása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
Ahogyan arról a korábbi ülésen is szó volt, a Nagyteknősbéka házban lévő 
berendezési tárgyak nem elegendőek ahhoz, hogy vonzerőt jelentsenek az ide 
látogatók számára. Takácsné Bánlaki Anikó kezdeményezte a Képviselő-testület 
felé, hogy gondolkozzanak el azon, milyen kiállítást lehetne elhelyezni a 
Nagyteknősbéka házban, amivel a közönség elé lehet állni. A Rakamaz 950 éves 
évfordulója alkalmával szervezett Turul Ünnep kiállításán kiderült számunkra, 
hogy van kereslet arra, hogy a település múltját, leleteit, értékeit bemutassuk egy 
kiállítás keretében. A Turul Ünnepen kiállított tárgyakat csak a kiállítás idejére 
kaptuk meg, azt követően a tulajdonoshoz vissza kellett juttatnunk. A most 
kiállítandó tárgyak a megvásárlásukat követően az önkormányzat tulajdonában 
maradnának, azok itt maradnának a településnek. Az mindenki előtt ismeretes, 
hogy amennyiben a Nagyteknősbéka házat nem tudjuk tartalommal megtölteni, 
akkor sajnos a vállalt indikátorokat nem fogjuk tudni tartani.  
 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

107/2017. (IX.19.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
a Nagyteknősbéka házba honalapítás kori rekonstrukciós tárgyak 

megvásárlása 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A Nagyteknősbéka házba honalapítás kori rekonstrukciós tárgyak 
megvásárlásáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
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6. napirendi pont: Rakamaz, Ady Endre út 63. szám alatti általános iskola 

épület lapostető szigetelési munkálatainak elvégzésére 
beérkezett árajánlat megtárgyalása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

108/2017. (IX.19.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
4465 Rakamaz, Ady Endre út 63. szám alatti általános iskola épület 

lapostető vízszigetelési munkálatainak elvégzéséről 
 

A Pénzügyi Bizottság 
 
A 4465 Rakamaz, Ady Endre út 63. szám alatti általános iskola épület lapostető 
vízszigetelési munkálatainak elvégzéséről szóló előterjesztést megtárgyalta, a 
határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
 
7. napirendi pont: Egészségügyi Központ fűtésrendszere javításának, fűtés-

vezérlő berendezés beépítésének tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A Képviselő-testület előtt is ismeretes, hogy a téli időszakban milyen anomáliák 
voltak az egészségügyi központ fűtésével kapcsolatosan. Az éves elszámoló 
gázszámla alapján több, mint 600 ezer forint összeget kell még fizetni a havi 
részszámlákon túl. Ennek az összegnek egy jelentős részét az önkormányzatnak, 
többi részét pedig az épületben praktizáló fogorvosnak és a háziorvosnak kell 
megfizetni. Ez az emelkedés a rendkívül hideg időjárás, illetve a rendszer 
vélhető meghibásodása miatt fordulhatott elő. A fűtési rendszer felülvizsgálatára 
szakembert kértünk fel, aki megállapította a fennálló hibákat és ajánlatot adott a 
szükséges munkálatok elvégzésére. A Sebestyén Épületgépészet Kft. a 
munkálatok elvégzését 384.792.- Ft összegért vállalta elvégezni. Reményeink 
szerint a javítás elvégzését követően az egészségügyi központ fűtése lényegesen 
olcsóbb lesz, mint a jelenlegi.  
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 

 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

109/2017. (IX.19.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
Egészségügyi Központ fűtésrendszere javításának, fűtésvezérlő berendezés 

beépítésének tudomásul vétele 
 

A Pénzügyi Bizottság 
 

Az Egészségügyi Központ fűtésrendszere javításának, fűtésvezérlő berendezés 
beépítésének tudomásul vételéről szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-
tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 

8. napirendi pont: Önkormányzati ingatlan haszonbérletének részbeni 
megszüntetése és a haszonbérleti szerződés módosítása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 

 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

110/2017. (IX.19.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
haszonbérleti szerződés részbeni megszüntetése és módosítása 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A Borbély János és felesége Borbély Jánosné 4465 Rakamaz, Szent István út 49. 
szám alatti lakosok, mint haszonbérlők által a 4465 Rakamaz, Szent István út 
51. szám alatti, rakamazi 295. hrsz-ú önkormányzati ingatlan határozatlan idejű 
haszonbérletére vonatkozó haszonbérleti szerződés felmondására vonatkozóan 
benyújtott kérelmet megtárgyalta, a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
 
Mivel több napirendi pont nem volt, Fotta Csaba elnök 850 órakor az ülést 
bezárta. 
 
 

K.m.f.    
 
 

           Fotta Csaba       Krausz Csaba  
                         a bizottság elnöke                    a bizottság tagja                                    
 
 

Kiss Tímea 
jegyzőkönyvvezető 


